
 PROTOKÓŁ nr 0012.8.2.2011 
z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 
w dniu 14 lutego 2011r. 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A   
Czas posiedzenia:  godz. 11.30- 12.20 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Jarosław 
Potępa – usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043, 

 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 17 stycznia 2011 r.  
6. Zakończenie posiedzenia 

 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  - Witold 
Kosiorek. Powitał wszystkich zebranych na posiedzeniu członków komisji.  
 
Ad. 2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 
Ad. 3 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,       

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że w związku z uwagą II Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach zawartą w Uchwale                  
Nr 4100/11/117/2010 z dnia 2 grudnia 2010 roku w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Prezydenta Miasta Jastrzębie Zdrój projekcie uchwały w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2043 likwidacji ulegają 
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zawarte w załączniku nr 5 przedsięwzięcia wieloletnie dotyczące umów, których 
realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 
zapewnienia ciągłości działania Miasta i z których płatności wykraczają poza rok 
budżetowy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043, 

 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta                  
– Dariusz Holesz. Poinformował, że zaproponowane zmiany dotyczą, w 
szczególności upoważnień udzielonych przez organ stanowiący Prezydentowi 
Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Janusz Tarasiewicz 
 - Jestem zainteresowany pismem , które wpłynęło przed komisją od Radnego 
Foksowicza w sprawie pasaży handlowych. Jestem zaskoczony treścią pisma. Czy 
nie jest to pokazanie , że komisja Rewizyjna  pracowała nieudolnie? Obszerna 
dokumentacja jest do wglądu w Biurze Rady Miasta co niejednokrotnie 
sygnalizowałem. Proszę powiedzieć czy jest coś nie tak z wnioskiem komisji 
Rewizyjnej w sprawie skierowania sprawy na drogę sądową? 
 
Roman Foksowicz 
- Na ostatnim posiedzeniu zespołu kontrolnego poruszaliśmy ten temat. Jest 
sytuacja patowa w związku z wnioskiem.  Z dzierżawcą umowa  jest zakończona, 
jest konieczność zwrócenia się do Sądu wydatkowania pewnej  kwoty pieniędzy, 
ale nie mamy gwarancji, że coś dzięki temu zyskamy. Nie jest to mała kwota 
(5% wartości sporu czyli 92.600). Musimy mieć  świadomość, że sprawa może  
nie być rozstrzygnięta po myśli Rady Miasta i złożonego wniosku.  Nadejdzie czas 
, że Prezydent stanie przed dylematem czy składać wniosek i wykonać zalecenia 
Rady Miasta czy nie. Warto się zastanowić co z tym zrobić? 
 
Janusz Tarasiewicz 
 - Czy uważacie jako Klub , że należy zmienić wniosek RM? 
 
Roman Foksowicz 
 - Nie jako Klub tylko jako Radny. 
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Janusz Tarasiewicz 
 - Pismo jest na papierze firmowym więc myślałem, że jest napisane w imieniu 
Klubu Radnych PO. Nie widzę możliwości wycofania się z tego wniosku.  
 
Roman Foksowicz 
 - Uważam, że należy rozważyć taką możliwość. Wnoszę o uzupełnienie 
dokumentacji, brakuje elementów dotyczących rozwiązania umowy.  
 
Janusz Tarasiewicz 
 - Rozwiązanie umowy nastąpiło po wniosku komisji. Formułując wniosek 
opieraliśmy się na faktycznym stanie innym niż obecny. Wówczas był dzierżawca.  
 
Roman Foksowicz 
 - Mamy wydawać 92.600 zł  mając świadomość tego, że sprawa jest przegrana? 
 
Witold Kosiorek 
 - Nasza rozmowa jak również pismo jest bezprzedmiotowe. Pan Przewodniczący 
Rady Miasta nie jest stroną tego postępowania. W obecnej chwili stroną jest 
Komisja Rewizyjna i Prezydent Miasta. Pan Prezydent powinien podjąć dalsze 
kroki.  
 
Janusz Tarasiewicz 
 - W zakresie kontroli nie mamy podważania wniosku tylko mamy sposób 
realizacji tego wniosku.  
 
Witold Kosiorek 
 - Czekamy na sposób realizacji wniosku.  
 
Janusz Tarasiewicz 
 - Gdyby nie było pisma Pana Foksowicza to nie byłoby dyskusji na ten temat.  
 
Roman Foksowicz 
 - Moją intencją nie jest pokazanie, że poprzednia Rada Miasta źle pracowała.  
 
Witold Kosiorek 
 - Pismo zostanie przekazane Przewodniczącemu Rady Miasta.  
 
Janusz Tarasiewicz 
 - Pan Prezydent jest zobowiązany do wykonania wniosku.  
 
Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  
 
Anna Toborowicz 
 - Poinformowała Radnych o możliwości uczestnictwa jako obserwator  w 
egzaminach gimnazjalnych.  
 
Ad. 5 
 
Protokół został przyjęty głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 
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Ad. 6 
 
Przewodniczący Komisji – Witold Kosiorek podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Rewizyjnej  
        WITOLD KOSIOREK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


